

朝陽科技大學 098學年度第1學期教學大綱
Domestic Travel 國民旅遊

當期課號	3224	Course Number	3224
授課教師	黃有傑	Instructor	HUANG,TOU JIE
中文課名	國民旅遊	Course Name	Domestic Travel
開課單位	休閒事業管理系(四進)一A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程以應用自編教材與參考教科書方式，國民旅遊現況理論概念為研討教授內容，就其多樣性，內容，計畫與管理，及各項資源,研析其觀念意義，並就目前台灣國民旅遊趨勢及未來發展，由研修同學報告，使同學瞭解休閒領域中國民旅遊之問題。	Objectives	Domestic Travel : Using reference book to introduce the theory of domestic travel ,and to understand the concept of diversity,inclusiveness ,planning & management and resources by discussions and reporting. The purpose is to know the problems of "domestic travel " in leisure field.
教材	自編教材	Teaching Materials	Handout and some related materials.
成績評量方式	期中考30% 期末考40% 平時成績(含報告、作業及出席)30%	Grading	midterm exam. 30% final exam. 40% General(term paper, homework and attendance) 30%
教師網頁	http://lms.cti.cyut.edu.tw/blog.php?user=2006192		
教學內容	1-3週 國民旅遊概述 4-7週 台灣觀光資源概述 8-11週 台灣觀光市場概述 期中評量 12-15週 大型慶典活動、友善旅遊環境及國旅卡概述 16-18週 國旅規劃要點、導覽技巧、政策分析、未來發展趨勢等之個案探討 期末評量	Syllabus	Week1-3 Introduction of Domestic Travel. Week4-7 Introduction of Tourism Resources in Taiwan. Week8-11 Introduction of Tourism Market in Taiwan; Middle examination. Week12-15 Introduction of Major Festival Activities,a Friendly Travel Environment & Travel Card. Week16-18 Cases Study; Terminal examination.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。